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Samlesak for spørsmål 

Hovedutvalg teknisk og miljø 21.02.2023: 

Behandling: 
1. Krog (MDG) viste til gang/sykkelveg på Skår/Sund. Han viste til at midtrabatten var belagt med 
brostein, men at dette nå var gravd opp og fylt med betong. Han stilte spørsmål om dette og om 
hvem som betaler for utgiftene. 
Krog opplyste opp at det også ble stilt spørsmål om dette i formannskapet og at kommunalsjef 
teknisk skulle undersøke saken. 
Administrasjonen kommer tilbake med svar. 

2. Storesund (Ap) stilte følgende spørsmål: 
Det hevdes at den nye brannstasjonen på Raglamyr ikke planlegges med tankbil. Det uttrykkes 
bekymring for om Fastlands-Karmøy kan nås innen 15 minutter hvis Haugesund legger sin 
brannstasjon til nordre del av byen og en tankbil må beordres fra Kopervik. 
Hva er planen for å ivareta Fastlands-Karmøy innen 15 minutter? 
Administrasjonen sjekker ut saken til neste møte. 

3. Skorpe (H) stilte spørsmål om industriområde på Ytreland. Han ønsket befaring på stedet for å se 
om pålagte krav/vilkår er oppfylt. 
Administrasjonen svarte. Avklaring vil komme i et senere møte. 

4. Midtun (FrP) fremmet følgende: 
HTM vedtok i møtet 15.02.2022 et prinsipprogram for klagebehandling på enkeltvedtak etter plan- 
og bygningsloven. 
prinsipprogrammet går på underinstansbehandlig for klage på enkelt vedtak etter plan- og 
bygningsloven. 

Under behandling av saken (021/22) ble det fremmet noen tilleggs punkter som ble vedtatt sammen 



med prinsipprogrammet. 
Utvalget ble under behandling av saken, forklart at på grunn av alle ulovlighetssaker osv., ville det bli 
krevende for utvalget å behandle alle saker som ville komme opp. 

Nå er det ett år siden prinsipprogrammet ble vedtatt, og HTM ønsker derfor å ha en gjennomgang av 
hvordan det har gått, og hvilke saker som har blitt behandlet. 

Forslag til vedtak: 
HTM krever en sak i neste møte i HTM (21.03.2023) der prinsippogrammet evalueres. 
Utvalget ønsker å få forelagt en oversikt over saker som har blitt behandlet, og hvor mange saker 
som hører til under de forskjellig prioriteringsgruppene (Pri 1, 2 og 3). 

Tatt opp til avstemming. 

Midtuns forslag enstemmig vedtatt. 

Vedtak: 
HTM krever en sak i neste møte i HTM (21.03.2023) der prinsippogrammet evalueres. 
Utvalget ønsker å få forelagt en oversikt over saker som har blitt behandlet, og hvor mange saker 
som hører til under de forskjellig prioriteringsgruppene (Pri 1, 2 og 3). 

HTM- 021/23Vedtak: 
Spørsmål tatt til etteretning. 


